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PROTOKÓŁ NR XLVI/21 

Z XLVI SESJI RADY MIASTA ŻYRARDOWA 

Z DNIA 16 GRUDNIA 2021 r. 

 

Stan Rady – 21 radnych                  Obecnych – 21 radnych 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

I.  Sprawy organizacyjne: 

1.  otwarcie obrad, 

2.  stwierdzenie prawomocności obrad, 

3.  przedstawienie porządku obrad, 

4.  przyjęcie protokołu z XLV Sesji Rady Miasta Żyrardowa. 

II.  Projekty uchwał w sprawie: 

1.  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021, 

2.  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Żyrardowskiemu, 

3.  ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

4.  zmiany składu Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Żyrardowa, 

5.  powołania do składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Żyrardowa, 

6.  powołania do składu Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw Gospodarczych Rady Miasta 

Żyrardowa, 

7.  powołania do składu Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw Gospodarczych Rady Miasta 

Żyrardowa, 

8.  wydzierżawienia nieruchomości, 

9.  zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia „Programu budowy i przebudowy dróg miejskich 

na lata 2012–2016”, 

10.  przyjęcia Programu „Żyrardowska Karta Mieszkańca”, 

11.  ustalenia opłat za usługi przewozowe środkami lokalnego transportu zbiorowego na terenie Miasta 

Żyrardowa, Korytowa i Międzyborowa. 

III.  Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

IV.  Wolne wnioski. 

V.  Zamknięcie obrad. 

 

I. Sprawy organizacyjne 

Ad I.1. i I.2.  

W dniu 16 grudnia 2021 r. o godz. 15.19 rozpoczęły się obrady XLVI Sesji Rady Miasta 

Żyrardowa w trybie zdalnym. Ich otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa Ryszard 

Mirgos, który stwierdził prawomocność obrad.  
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Ad I.3. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Wrońska zgłosiła wniosek o zdjęcie z porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Żyrardowskiemu. 

Wskazała, że środki, które miałyby zostać przekazane, nie zostaną skonsumowane w roku bieżącym. 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem Wiceprzewodniczącej Rady Miasta Elżbiety 

Wrońskiej. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy zaaprobowali wniosek 20 głosami 

„za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem Wiceprzewodniczącej Rady Miasta Elżbiety Wrońskiej: 

„za” – 20 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Jarosław Gejcyg. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem porządku obrad po zmianach. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy zaaprobowali zmieniony porządek obrad 20 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem porządku obrad po zmianach: 

„za” – 20 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Jarosław Gejcyg. 

 

PORZĄDEK OBRAD ZMIENIONY W PUNKCIE II. 

II.  Projekty uchwał w sprawie: 

1.  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021, 

2.  ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

3.  zmiany składu Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Żyrardowa, 

4.  powołania do składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Żyrardowa, 

5.  powołania do składu Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw Gospodarczych Rady Miasta Żyrardowa, 
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6.  powołania do składu Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw Gospodarczych Rady Miasta 

Żyrardowa, 

7.  wydzierżawienia nieruchomości, 

8.  zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia „Programu budowy i przebudowy dróg miejskich 

na lata 2012–2016”, 

9.  przyjęcia Programu „Żyrardowska Karta Mieszkańca”, 

10.  ustalenia opłat za usługi przewozowe środkami lokalnego transportu zbiorowego na terenie Miasta 

Żyrardowa, Korytowa i Międzyborowa. 

 

Ad I.4. 

Do przedłożonego projektu protokołu nie zgłoszono uwag. W związku z tym przeprowadzono 

głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XLV Sesji Rady Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym 

wzięło udział 20 radnych, którzy zdecydowali o przyjęciu protokołu 20 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z XLV Sesji Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 20 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Jarosław Gejcyg. 

 

II. Projekty uchwał 

Ad II.1. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos odniósł się do projektu uchwały zmieniającej Uchwałę 

Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021.  

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, omówiła autopoprawkę do projektu uchwały polegającą  

na wycofaniu zwiększenia planu zarówno dochodów, jak i wydatków w wysokości 75.509,70 zł. Zmiana 

spowodowana była rezygnacją z udzielenia pomocy finansowej powiatowi żyrardowskiemu w związku 

z brakiem możliwości realizacji w 2021 r. przez Starostwo Powiatowe w Żyrardowie zadania  

pn. „Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego na 4 przejściach dla pieszych w Żyrardowie  

na ul. Józefa Mireckiego i ul. Gabriela Narutowicza na drodze powiatowej nr 4730W oraz drodze 

gminnej nr 470622W. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  
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W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021. W głosowaniu jawnym wzięło udział 

20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021: 

„za” – 20 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Jarosław Gejcyg. 

 

Ad II.2. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos odniósł się do projektu uchwały w sprawie ustalenia 

stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Pani Dagmara Pociech z Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami wyjaśniła,  

z czego wynika proponowany wzrost stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. W głosowaniu jawnym wzięło 

udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi: 

„za” – 20 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Jarosław Gejcyg. 

 

Ad II.3. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos odniósł się do projektu uchwały w sprawie zmiany 

składu Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Żyrardowa. Wyjaśnił, że radny Krzysztof Skrobisz złożył 

rezygnację z pracy w ww. komisji.  
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W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmiany składu Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło 

udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Żyrardowa: 

„za” – 18 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radny Robert 

Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, 

radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, 

radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radna Anna Maria Kozłowska. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Jarosław Gejcyg, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.4. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos odniósł się do projektu uchwały w sprawie powołania 

do składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Żyrardowa. Wyjaśnił, że radny Grzegorz 

Obłękowski wyraził chęć pracy w ww. komisji.  

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie powołania do składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Żyrardowa.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy 1 głosie 

„przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie powołania do składu Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 18 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, 

radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, 

radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek 

Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 1 głos – radna Grażyna Stefańska; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radna Edyta Lubańska. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Jarosław Gejcyg. 

 

Radny Grzegorz Obłękowski podziękował Radzie Miasta za podjęcie uchwały. 

 

Ad II.5. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos odniósł się do projektu uchwały w sprawie powołania 

do składu Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw Gospodarczych Rady Miasta Żyrardowa. Wyjaśnił, 

że radna Monika Plak wyraziła chęć pracy w ww. komisji.  
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Radna Grażyna Stefańska prosiła radną Monikę Plak o przedstawienie swoich kompetencji lub 

doświadczenia w zakresie finansów, aby radni wiedzieli, dlaczego chce ona pracować właśnie  

w Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw Gospodarczych RMŻ. Uznała pięć osób pracujących  

w Komisji za wystarczającą liczbę. Prosiła, aby radny Krzysztof Skrobisz, który również chciał dołączyć 

do składu Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw Gospodarczych RMŻ, przedstawił podobne 

informacje. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos wskazał, że dotychczas żaden z radnych nie musiał 

przedstawiać żadnych informacji przed dołączeniem do Komisji. 

Radna Monika Plak poinformowała, że prowadzi własną działalność gospodarczą, jest także 

zainteresowana poszerzaniem swojej wiedzy m.in. o podatkach. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie powołania do składu Komisji 

Budżetu, Finansów i Inicjatyw Gospodarczych Rady Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło 

udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 17 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie powołania do składu Komisji Budżetu, Finansów  

i Inicjatyw Gospodarczych Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 17 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 2 głosy – radny Jarosław Gejcyg, radna Grażyna Stefańska; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radna Żaneta Wesołowska. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski. 

 

Ad II.6. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos odniósł się do projektu uchwały w sprawie powołania 

do składu Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw Gospodarczych Rady Miasta Żyrardowa. Wyjaśnił, 

że radny Krzysztof Skrobisz wyraził chęć pracy w ww. komisji.  

Radny Krzysztof Skrobisz odniósł się do wypowiedzi radnej Grażyny Stefańskiej, wyjaśniając, 

że jest przedsiębiorcą, a poprzez pracę w Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw Gospodarczych RMŻ 

chce się bliżej przyjrzeć budżetowi Miasta. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie powołania do składu Komisji 

Budżetu, Finansów i Inicjatyw Gospodarczych Rady Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło 

udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 19 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie powołania do składu Komisji Budżetu, Finansów  

i Inicjatyw Gospodarczych Rady Miasta Żyrardowa: 
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„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz 

Sowa, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta 

Wrońska; 

„przeciw” – 1 głos – radna Grażyna Stefańska; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski. 

 

Radny Krzysztof Skrobisz podziękował Radzie Miasta za podjęcie uchwały. 

Radny Jarosław Gejcyg poinformował, że omyłkowo głosował „przeciw” uchwale w sprawie 

powołania do składu Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw Gospodarczych Rady Miasta Żyrardowa 

radnej Moniki Plak.  

 

Ad II.7. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos odniósł się do projektu uchwały w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości.  

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie wydzierżawienia nieruchomości. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy 

podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz 

Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski. 

 

Ad II.8. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos odniósł się do projektu uchwały w sprawie zmieniająca 

uchwałę w sprawie zatwierdzenia „Programu budowy i przebudowy dróg miejskich na lata 2012–2016”.  

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 
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W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia „Programu budowy i przebudowy dróg miejskich na lata 

2012–2016”. W głosowaniu jawnym wzięło udział 21 radnych, którzy podjęli uchwałę 19 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i 2 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia „Programu 

budowy i przebudowy dróg miejskich na lata 2012–2016”: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, 

radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny 

Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika 

Plak, radna Gabriela Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 2 głosy – radny Arkadiusz Rzepecki, radna Grażyna Stefańska. 

 

Ad II.9. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos odniósł się do projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu „Żyrardowska Karta Mieszkańca”.  

Pani Ewelina Wierzbicka, Dyrektor Wydziału Działalności Gospodarczej, zgłosiła 

autopoprawki polegające m.in. na wprowadzeniu obowiązku składania sprawozdania z realizacji 

Programu co dwa lata, a także na korekcie ujętej w uzasadnieniu informacji o terminie wejścia w życie 

uchwały tak, aby był tożsamy z terminem zapisanym w uchwale. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

Radna Anna Maria Kozłowska przedstawiła opinię Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw 

Społecznych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie przyjęcia Programu „Żyrardowska Karta Mieszkańca”. W głosowaniu jawnym wzięło udział 

21 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia Programu „Żyrardowska Karta 

Mieszkańca”: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof 

Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radna Grażyna Stefańska. 
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Ad II.10. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos odniósł się do projektu uchwały w sprawie ustalenia 

opłat za usługi przewozowe środkami lokalnego transportu zbiorowego na terenie Miasta Żyrardowa, 

Korytowa i Międzyborowa.  

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

Pani Anna Maria Kuleta, Dyrektor Wydziału Dróg i Transportu Miejskiego, odniosła się  

do autopoprawek związanych m.in. z terminem wejścia w życie uchwały, z umożliwieniem dzieciom  

i młodzieży nieodpłatnego podróżowania po strefie zarówno I, jak i II, a także z doprecyzowaniem 

skutków finansowych uchwały.  

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie ustalenia opłat za usługi przewozowe środkami lokalnego transportu zbiorowego na terenie 

Miasta Żyrardowa, Korytowa i Międzyborowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy 

podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie ustalenia opłat za usługi przewozowe środkami 

lokalnego transportu zbiorowego na terenie Miasta Żyrardowa, Korytowa i Międzyborowa: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof 

Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Sławomir Wardziak. 

 

Ad III. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Radny Arkadiusz Sowa złożył wniosek w sprawie uhonorowania pana Grzegorza Popielczyka, 

założyciela żyrardowskiej „Solidarności”, poprzez nazwanie jego imieniem ulicy, skweru bądź ronda  

w Żyrardowie. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos prosił o uhonorowanie pamięci pana Grzegorza 

Popielczyka minutą ciszy. 

 

Ad IV. Wolne wnioski 

Prezydent Miasta Lucjan Krzysztof Chrzanowski przekazał zaproszenie do udziału w Wigilii 

Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos poinformował o rozesłaniu do radnych wniosków 

mieszkańca przesłanych drogą elektroniczną. 
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Radny Arkadiusz Rzepecki poprosił o odczytanie wniosku na forum Rady Miasta. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos odczytał złożone na piśmie wnioski mieszkańca 

dotyczące m.in. opracowania programu wspierania metody in-vitro, ustanowienia stypendium dla 

utalentowanych artystycznie mieszkańców, zmiany zasad przyznawania stypendium Filipa de Girarda 

czy rozważenie nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Żyrardowa panu Grzegorzowi 

Popielczykowi. 

Radny Józef Kapusta negatywnie odniósł się do zgłoszonej przez mieszkańca propozycji 

wspierania metody in-vitro. 

Radny Krzysztof Skrobisz nawiązał do słów przedmówcy. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos złożył życzenia z okazji zbliżających się świąt. 

 

Ad V. Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa Ryszard Mirgos podziękował radnym i gościom  

za udział w posiedzeniu. Obrady XLVI Sesji Rady Miasta Żyrardowa zostały zamknięte o godz. 16.40. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nagranie obrad dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej:  

https://www.bip.zyrardow.pl/5274,2021-r?tresc=59866 

 

Protokół sporządziła dnia 20 grudnia 2021 r. Dorota Rdest 

https://www.bip.zyrardow.pl/5274,2021-r?tresc=59866

